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>1.祝爸爸父亲节快乐的英文祝福语
1、愿今天你是快乐的，今年你是顺利的，今生你是幸福的，祝父亲节好运！
May today you be happy, this year you are smooth, this life you are happy, wish Fathers Day good luck!
2、您坚韧不拔的性格，给我战胜困难的力量。
Your perseverance gives me the strength to overcome difficulties.
3、您忙碌的身影，总令我挂念。
I always miss your busy figure.
4、牵挂我的人是您，思念我的人是您，孝顺您的人是我，感恩您的人是我。
The person who cares about me is you, the one who misses me is you, the one who is filial to you is me, and the one who is grateful to you is me.
5、父亲节到，由衷地说一声：爸爸，谢谢你！
Fathers Day arrives, sincerely say: Dad, thank you!
6、数数天上的星星，愿父亲幸福康宁。
Count the stars in the sky and wish my father happiness and well-being.
7、造一片乐土，不辞辛劳。
Make a happy land, spare no effort.
8、父亲的爱是我心底做事做人的源泉，世界上再也没有比亲人的爱更宝贵了。
Fathers love is the source of my hearts work and life. There is no more precious love in the world than that of my relatives.
9、小时候那巍峨的高山，如今已经苍老。亲爱的爸爸，您辛苦了！
When I was a child, that lofty mountain is now old. Dear Dad, you worked hard!
10、父亲是片海，擎起了太阳，放飞希望的翅膀。
Father is a sea, holding up the sun, flying the wings of hope.
>2.祝爸爸父亲节快乐的英文祝福语
1、父亲是条河，流转着岁月，诉说着人世的沧桑。
Father is a river, flowing years, telling the vicissitudes of life.
2、祝父亲节快乐，笑容不断！
I wish you a happy fathers Day!
3、多重祝福多重爱，父亲节里乐开怀！
Multiple blessings, multiple love, happy fathers Day!
4、父亲节到了，愿您快乐相伴，如意围绕。
Fathers Day is coming. I wish you happiness and happiness.
5、祝您父亲节快乐，天天好心情！
I wish you a happy fathers day and a good mood every day!
6、爸爸是女儿上辈子的情人，爸爸我爱您！
Dad is my daughters lover in her last life, Dad, I love you!
7、愿您一生平安，幸福安康。
I wish you peace and happiness in your life.
8、父爱像夏日小雨，丝丝给予你我凉爽。
Fathers love is like summer drizzle, giving you and me cool.
9、老爸已不再年轻，父亲节了，愿您多多保重！
Dad is no longer young, fathers day, I hope you take care!
10、愿化作天边夕阳，温暖父亲脆弱的心房。
Willing to turn into the sunset, warm fathers fragile heart.
>3.祝爸爸父亲节快乐的英文祝福语
1、父爱在弯弯脊梁里，一道一道坚韧不屈。
Fathers love in the curved ridge, together with a tough and indomitable.
2、父爱至上，伟大光荣。
Fathers love is supreme, great glory.
3、父亲是座山，坚韧起脊梁，挺拔大地的芬芳。
Father is a mountain, tough ridge, upright fragrance of the earth.
4、父爱如同天广，愿父亲幸福安享。
Fathers love is as broad as the sky. May father enjoy happiness.
5、爸爸，是您让我拥有了更广阔的天空，是您让我看得更高、更远。节日快乐！
Dad, its you who make me have a broader sky, and its you who make me see higher and farther. Happy holidays!
6、爸爸，你在我心中永远是的。节日快乐！
Dad, you are always the best in my heart. Happy holidays!
7、爸爸，这是我们最珍贵的默契和回忆！
Dad, this is our most precious tacit understanding and memory!
8、父爱是光，照亮前进道路。
Fathers love is light, illuminating the way forward.
9、爸爸，您是我心中的骄傲，我愿意生生世世做您的女儿，祝您父亲节快乐！
Dad, you are the pride of my heart. I would like to be your daughter all my life. Happy Fathers Day to you!
10、您为了家庭和儿女付出太多，无论如何我也难以报答您的\'深恩。
You have paid so much for your family and children that I cant repay you for your kindness in any case.
>4.祝爸爸父亲节快乐的英文祝福语
1、Wish beloved father good health, great happiness and good luck in everything on the coming Fathers Day!
在父亲节来临之际，祝愿敬爱的父亲身体健康，节日快乐，万事如意!
2、With warm wishes for Fathers Day!
时值父亲节，致以最真挚的祝福!
3、Happy Fathers Day to you!
祝您父亲节快乐!
4、The lucky star shines bright!
吉星高照!
5、Congratulate you on Fathers Day!
恭贺父亲节!
6、Wish you a happy Fathers Day and the best of everything!
祝您父亲节快乐!万事如意!
7、I hope you know how proud I am of you, father、Happy Fathers Day! Happiness always!
爸爸，我希望您能知道我是多么为您感到自豪啊，祝您父亲节快乐，永远快乐!
8、May all your wishes come true!
愿您美梦成真!
9、Happy Fathers Day to you and good luck in everything!
祝您父亲节快乐、万事如意!
10、I hope everything goes well.
希望您诸事顺利。
>5.祝爸爸父亲节快乐的英文祝福语
1、On this special day, I want to say I’m proud of you, appreciate all you’ve done for me and I love you.
在这特别的一天，我想说我为您感到骄傲，爸爸，谢谢您为我做的一切，我爱你，经典的父亲节英语祝福语。
2、Thanks for holding my hand when I need it.
谢谢您在我需要的时候握紧我的手。
3、Wish beloved father good health, great happiness and good luck in everything on the coming Father’s Day.
在父亲节来临之际，祝愿敬爱的父亲身体健康，节日快乐，万事如意!
4、Wish you a happy Father’s Day and the best of everything.
祝您父亲节快乐!万事如意!
5、With warm wishes for Father’s Day.
致以热烈的父亲节祝福
6、You have been there when I needed you
在我需要您的时候，您总是在那里。
7、You have always been so patient with me.
您对我总是那么地有耐心。
8、Fathers Day ia a time to remember all the good things that Dad do for us..
父亲节是忆起爸爸们为我们所做的一切的时刻。
9、I love you more than anything else.
我爱您胜过一切。
10、Thanks for helping me through the tough times.
谢谢您帮我度过许多艰苦的时光。
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